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W imieniu mieszkaric6w ulicy D4browskiej, Bagienn ej, Zbiegntewskiej,
proszg pana prezydenta o zablokowanie mozliwo6ci budowy dw6ch budynk6w
wielorodzinnych o r,rysoko$ci 17 mnatym terenie. Planowana inwesfycja jest
w Srodku osiedla domk6w jednorodzinnych. Zdarriemprotestuj 4cych
mieszkaric6w pogorsz4 sig im dotychczasowe warunki zamieszkatia, nast4pi
chaos komunikacyjny, zwigkszenie emisji zvtigk6w szkodliwych dla
srodowiska, wigkszy halas, a w konsekwencji obnizenie wartosci ich
nieruchomoSci.
Mieszkaricy ulicy Cisowej, Cienistej, Zbieimej i Dolnej w dzielrricy Michelin
protestuj4 przeciwko zmianom w miejscovrym planie zagospodarowania
przestrzennego w rejonie ich miejsca zarrtteszkaria. Plany poszerzenia ulicy
cienistej do 10 m s? ich zdaniem nie doprryiEcia, bo zmrnejszajqnraczrie
powierzchnig dzialek przylegtych do tej ulicy i obnizaj4 wartos6
nieruchomo i;ci. Za niecelowe r6wnie2 uw a2ajqpol4czenie ulicy Dolnej z ulicq
Zbiein1, z uwagi tak<ze na niekorzystne uksztahowanie terenu w tym rejonie.
Ulica Cienista na odcinku od Jana P awlatr do ulicy Brzezinowejnie ma
charakteru zbiorczego, dlatego proszg o uwzglgdnienie uwag i interesu
mieszkanc6w zglas zaj4cy ch w/w uwagi.
Na prosbg mieszkaric6w ulicy zagajntkowej, proszg o jej utwardzenie.
Dodatkowo proszg o likwidacjg podniesionego zrrracznie wjazdu w t4 kr6tk4
uliczkg od strony ulicy Brzezinowej, co jest sporym utrudnieniem dla matekz
malynt dzie6mi, czy os6b poruszajilcych sig na w6zkach inwalidzkich.
Mieszkaricy administrowany ch przez AzKblok6w mieszkalnych o numerach
33,35 i37 przy ul. Planty II prosz4 o instalacjg lawek przedich posesjami.
Pro6bg kierujq w szczeg6lnodci osoby starsze, oraz matlct z malymrdzie6mi.
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